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országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.

évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez

„Sírva vigadott a magyar! A vendéglátásból lassan teljesen elt űnnek az élőzenét
szolgáltató zenekarok és m űvészek?”

címmel.

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk.

Tisztelt Miniszter Úr !

A nem is olyan régen még az élőzene fontos, elválaszthatatlan részét képezte a minőségi
vendéglátásnak. A budapesti lokálok, a városok éttermei és a falvak fogadó i
elképzelhetetlenek voltak él őzene nélkül . Minden fél előnyére vált ez a szolgáltatás, hiszen
sokszor olyan mélyszegénységb ő l jövő , gyakran cigány emberek jutottak bevételhez, akikne k
más lehetőségük nem is volt a megélhetésre . A tehetségesebb művészek pedig tovább
hagyományozták tudásukat, ami így tovább élt sok-sok generáción át .

De jól járt a vendéglátós is, hiszen a jó hangulat tovább marasztalta a fogyasztót é s
visszatérésre is sarkallta . A vendég pedig autentikus formában ismerhette meg a térsé g
jellegzetes dalait – ha pedig úgy tartotta kedve, elhúzatta a saját nótáját .

Az élőzene vendéglátásból való kiszorulása több évtizede zajló folyamat, mára odái g
jutottunk, hogy keresve is nehéz olyanhelyet találni, ahol ez még megtalálható . Mindezt nem
lehet csupán azzal elintézni, hogy változnak az id ők. Minden érintett kérését tolmácsoljuk ,
amikor azt kérjük Miniszter Úrtól, hogy fontolja meg a Kormány, hogy milyen módon tudn a
lépni az ügyben. A Jobbik szükségesnek tartja, hogy olyan módon változzanak a
jogszabályok, hogy e szolgáltatás a vendéglátósok költségeiből leírható legyen .

Továbbá, megfontolásra javasoljuk, hogy egyfajta minőségbiztosítási rendszer működtetésére
írjon ki évente az állam egy pályázatot, ahol a kiemelked ő művészeti értékkel bíró ,
vendéglátásban is dolgozó zenészek és m űvészek megbecsültsége elősegíthető . Jól működő ,
független vendéglátói, turisztikai, művészeti szervezetek vannak, akik minden bizonnyal
szívesen közreműködnének a lebonyolításban .



Mindezek alapján kérdezzük Tisztelt Miniszter Urat : milyen eszközökkel kívánjá k
elősegíteni azt, hogy az élőzene ne tűnjön el végleg a hazai vendéglátóhelyekr ő l?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . június 09 .
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